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Obchodní společnost 

Kovoplast Chlumec nad Cidlinou, a.s. 

k rukám představenstva a dozorčí rady společnosti  

Kozelkova 131, Chlumec nad Cidlinou IV 

503 51 Chlumec nad Cidlinou 

 

V Brně dne 28. 4. 2025 

 

Datovou schránkou 

                        

                    Naše zn.: AK 10/171 
                                            

 
Věc: Žádost o vysvětlení k valné hromadě konané dne 16. 5. 2025 a 

Žádost o aktuální seznam akcionářů 
 

Vážení, 

obracím se na Vás v zastoupení mého klienta pana Ing. Aleše Hodiny, nar. 29. 11. 1972, bytem: Na 

Klínu 736, 330 02 Starý Plzenec (dále jen „klient“), akcionáře Vaší společnosti Kovoplast Chlumec 

nad Cidlinou, a.s., IČ: 60108606, se sídlem: Kozelkova 131, Chlumec nad Cidlinou IV, 503 51 

Chlumec nad Cidlinou, zapsané v obchodním rejstříku vedeném u Krajského soudu v Hradci 

Králové, v oddílu B, vložce 996 (dále jen „Společnost“) ve věci valné hromady Společnosti svolané 

na 16. 5. 2025 od 12:00hod (dále jen „valná hromada“). 

V souladu s ust. § 266 zák. č. 90/2012 Sb., o obchodních společnostech a družstvech (zákon o 

obchodních korporacích), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „ZOK“), podávám jménem mého 

klienta žádost o vydání opisu seznamu všech akcionářů Společnosti, kteří jsou vlastníky akcií na 

jméno, aktuálního ke dni konání valné hromady. 

V souladu s ust. §§ 357 a násl. a 361 a násl. ZOK, podávám jménem mého klienta následující žádosti 

o vysvětlení k usnesením navrženým v pozvánce na valnou hromadu a podkladům k ní 

přiloženým: 

 

K bodu 2 pořadu valné hromady (informace o zbytném nemovitém majetku) 

1. Jakým způsobem byl tento zbytný nemovitý majetek doposud využíván? 

2. Kdy a kým bude definitivně rozhodnuto, jakým způsobem bude zbytný nemovitý majetek využit? 

3. Na str. 8 výroční zprávy se uvádí, že v případě využití zbytného nemovitého majetku 

k průmyslové/bytové výstavbě bude činit předpokládaná výše investic 40-60 mil. Kč. Jakým 

způsobem dospělo představenstvo k těmto částkám? Existují k této kalkulaci jakékoliv objektivní 

podklady? Pokud ano, kdy a kým byly zpracovány? 
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K bodům 3, 5 a 6 pořadu valné hromady (zpráva představenstva, zpráva dozorčí rady a účetní 

závěrka) 

4. Na str. 4 výroční zprávy se uvádí, že celkové opotřebení majetku společnosti dosáhlo 78,2 %. Co 

to znamená? Jedná se o účetní opotřebení (tj. o výši oprávek), nebo o reálné (faktické) opotřebení 

majetku stanovené na základě nějakého odborného/znaleckého posouzení? 

5. Na str. 7 výroční zprávy je uveden přehled investic realizovaných v roce 2024.  

a) Z jakého důvodu byly všechny investice financovány z vlastních zdrojů? 

b) Jakou míru zadlužení považuje představenstvo za optimální z hlediska rentability 

vlastního kapitálu? 

c) Jaká je aktuální míra zadlužení společnosti? 

6. Na str. 8 výroční zprávy společnosti za rok 2024 je uveden plán investic na rok 2025, jenž 

obsahuje 4 hlavní investice: (i.) formy pro výrobu zpětných zrcátek, (ii.) modely pro inovace 

čerpací techniky, (iii.) hardware a software a (iv.) obnova vozového parku.  

a) Jaké konkrétní položky budou součástí hlavních investic z plánu investic na rok 2025? 

b) Jaký je účel jednotlivých investic? 

c) Jak bude plánovaných 7 milionů Kč na investice v roce 2025 rozděleno mezi jednotlivé 

investice? 

d) Z jakých zdrojů budou tyto investice financovány? 

7. Jsou některé z těchto investic natolik nezbytné, že je nezbytně nutné realizovat je v roce 2025, 

aby nebyla ohrožena další existence společnosti? Pokud ano, žádáme o sdělení:  

a) O které investice se jedná a v jaké částce? 

b) Kdy (co nejpřesnější časové vymezení – dny, měsíce) v roce 2025 budou tyto investice 

uskutečněny? 

c) Proč musí být tyto investice realizovány nutně v roce 2025? 

d) Jaké důsledky by mělo odložení těchto investic? 

8. Lze investice plánované společností na rok 2025 rozdělit na investice primární, sekundární a 

terciární podle jejich důležitosti? Pokud ano, jaké investice jsou primární a jaké budou náklady na 

tyto investice? Jaké investice jsou sekundární a jaké budou náklady na tyto investice? Jaké 

investice jsou terciární a jaké budou náklady na tyto investice?  

9. Plánuje Společnost mimo hlavní investice na rok 2025 ještě nějaké další investice? Pokud ano, 

tak jaké a v jakém rozsahu? 

10. Kolik činí podíl investic plánovaných na rok 2025 na celkových předpokládaných výdajích 

společnosti v roce 2025? 

11. Kolik činí předpokládaná výše odpisů za rok 2025? 

12. Ve výroční zprávě za rok 2023 bylo na str. 8 uvedeno, že plán investic na rok 2024 předpokládá 

investice ve výši 9 mil. Kč. Z výroční zprávy za rok 2024 na str. 7 (tabulka) však plyne, že 

celková výše investic činila 8,2 mil. Kč. Jaké investiční záměry nebyly realizovány? Z jakého 

důvodku nebyly realizovány? Jakým způsobem se nerealizování těchto záměrů projevilo 

v činnosti společnosti? 

13. Jaká je doba obratu krátkodobých pohledávek společnosti evidovaných v rozvaze za rok 2024 (tj. 

rychlost/doba s jakou společnost zinkasuje v průměru své pohledávky od odběratelů)? 
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14. Obdrželo v minulém či letošním roce představenstvo Společnosti či dozorčí rada Společnosti 

nějaké oznámení o střetu zájmů podle §§ 54 a násl. ZOK? Pokud ano, jaké? 

15. Patřila mezi odběratele společnosti v roce 2024 i společnost INDUSTRIAL spol. s.r.o., IČ: 445 

68 258 (dále jen „Industrial“)? Pokud ano, jaká byla výše tržeb Společnosti z obchodu 

s Industrialem za rok 2024? 

16. Patřila mezi odběratele společnosti v roce 2024 i společnost Iveco Czech Republic a.s. IČ: 481 

71 131 (dále jen „Iveco“)? Pokud ano, jaká byla výše tržeb Společnosti z obchodu s Iveco za rok 

2024? 

17. Jaké služby poskytovala Společnost společnosti Industrial v roce 2024? 

18. Pronajímá Společnost společnosti Industrial jakékoliv nemovitosti či jejich části? Pokud ano, o 

jaké nemovitosti se jedná a kolik činí nájemné? 

19. Využívá Industrial ke své činnosti zaměstnance Společnosti? Pokud ano, tak k jakým účelům a 

kolik činí úplata za tuto službu? 

20. Proč Společnost neprodává své výrobky napřímo Ivecu, ale činí tak prostřednictvím společnosti 

Industrial? 

21. Jaké benefity čerpá Společnost z toho, že své výrobky dodává Ivecu prostřednictvím společnosti 

Industrial? 

22. Pokusila se Společnost v roce 2024 navázat obchodní spolupráci se společností Iveco? Pokud ne, 

žádáme o vysvětlení, proč se o to nepokusila, když Iveco má dlouhodobě zájem právě o výrobky 

Společnosti?  

23. Je pravdou, že Iveco zasílá objednávky na dodání výrobků/zboží přímo zaměstnancům 

Společnosti?  

24. Je pravdou, že Iveco odebírá výroby Společnosti přímo ze skladu Společnosti? 

25. Provádělo v roce 2024 Iveco ve Společnosti jakýkoliv audit či jinou prověrku výrobních kapacit 

apod. s cílem zjistit, zda je Společnost způsobilá vyrábět výrobky pro Iveco? Pokud ano, čeho se 

prověrka týkala, v jakém rozsahu proběhla? 

 

26. Společnost emitovala celkem 91 182 ks akcií. Podle stanov připadá na každou akcii jeden hlas. 

Jaký je celkový počet oprávněných hlasů ve Společnosti s ohledem na dikci § 3 zákona č. 

134/2013 Sb., o transparentnosti akciových společností? 

27. Jsou v seznamu akcionářů zapsaní všichni akcionáři, kteří v souladu s ust. § 3 zákona č. 134/2013 

Sb. předložili Společnosti akcie k výměně a sdělili údaje pro zápis do seznamu akcionářů? 

 

28. Účetní závěrka Společnosti za rok 2024 byla ověřena auditorem. Jak je to možné, když valná 

hromada neurčila ve smyslu § 17 zákona č. 93/2009 Sb. o auditorech, auditora k ověření účetní 

závěrky za rok 2024? Kdo schválil uzavření smlouvy o provedení auditu s auditorskou 

společností Verifikace SUED a.s.? 
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K bodu 7. pořadu valné hromady (návrh na rozdělení zisku) 

29. Představenstvo předložilo dva alternativní návrhy na rozdělení zisku, a to a) rozdělení 100 % 

zisku akcionářům ve formě dividend, nebo b) převedení 100 % zisku na účet nerozděleného zisku 

minulých let. Znamená to, že představenstvo považuje obě varianty za správné a rovnocenné? 

30. Existuje nějaký důležitý a výjimečný důvod, pro nějž by zisk vygenerovaný Společností za rok 

2024 nemohl být ani z části rozdělen mezi akcionáře? Pokud ano, o jaký důležitý a výjimečný 

důvod se jedná?  

31. Ohrozilo by rozdělení zisku (příp. jeho části) další fungování Společnosti? 

32. Jsou ve společnosti splněny všechny zákonné podmínky pro to, aby byl zisk za rok 2024 rozdělen 

mezi akcionáře? Pokud ne, které podmínky splněny nejsou? 

33. Jakým způsobem byl stanoven příděl do rezervního fondu? K čemu byl rezervní fond použit 

v roce 2024? 

 

Zdůrazňuji, že výše uvedené žádosti o vysvětlení jsou zaslány v písemné podobě před konáním valné 

hromady s časovým předstihem tak, aby měla Společnost adekvátní prostor pro přípravu svých 

odpovědí a fundovaného a exaktně přesného vyjádření k žádostem o vysvětlení. 

V případě, že zčásti anebo zcela odmítnete poskytnout kterékoliv z požadovaných vysvětlení, 

vyzývám Vás, abyste takové odmítnutí nejpozději na valné hromadě odůvodnili uvedením 

konkrétních důvodů odmítnutí.  

V případě, že by poskytnutí požadovaného vysvětlení mělo být zčásti anebo zcela odmítnuto 

z důvodů uvedených v § 359 písm. a), b) a nebo c) zákona o obchodních korporacích, vyzývám 

představenstvo Společnosti, aby splnění podmínek pro odmítnutí poskytnutí vysvětlení posoudilo, a 

v souladu s ust. § 360 odst. 1. zákona o obchodních korporacích jeho důvody sdělilo nejpozději na 

valné hromadě Společnosti.  

Pro případ, že představenstvo odmítne podat vysvětlení dle předchozí věty, žádám ve smyslu ust. § 

360 odst. 2. ZOK dozorčí radu Společnosti, aby nejpozději na valné hromadě posoudila, že podmínky 

pro odmítnutí poskytnutí vysvětlení představenstvem nenastaly, a představenstvo je povinno 

požadované vysvětlení poskytnout. 

Žádám o zaprotokolování všech celých nezkrácených žádostí o vysvětlení do zápisu o valné 

hromadě, a to včetně odpovědí na tyto žádosti. 

Dále žádám o zaslání zápisu z valné hromady konané dne 16. 5. 2025 včetně všech příloh. 

S pozdravem 

 

za Ing. Aleše Hodinu 

Mgr. Ing. Antonín Továrek, advokát 

 

Příloha: kopie plné moci 


